
Magic Tree House #34

Magic Tree House #34_下载链接1_

著者:Osborne, Mary Pope/ Murdocca, Sal (ILT)

出版者:Random House Childrens Books

出版时间:2005-6

装帧:LIB

isbn:9780375930317

http://www.allinfo.top/jjdd


Jack and Annie travel back in time to a desert in the Middle East at the behest of Merlin
who has given them a rhyme to help on their mission. There they meet a Bedouin tribe
and learn about the way that they live. From camel rides and oases to ancient writings
and dangerous sandstorms, here’s another Magic Tree House filled with all the
mystery, history, magic, and old-fashioned adventure that kids love to read
about.--From the Hardcover edition.
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评论

读到兄妹俩在沙漠中的场景时想去沙漠看星星
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-----------------------------
沙漠之舟谨言慎行，强盗来袭护宝而逃，沙尘暴起护书走散，三墙皇城话大书毁，抵宫
见王新老朋友，智慧书殿飞毯回屋。

-----------------------------
来到古时候的巴格达，结识了哈里发-Mamoon.
帮助保护了亚里士多德的书，见到了阿拉伯数字的发明者，并用掉3个魔法，最后乘坐
飞毯回到树屋。

-----------------------------
微服私访的设定还是蛮有意思的，古代的城市比现代看起来有趣的多

-----------------------------
原来Mamoon是caliph吗。。。

-----------------------------
每天看书34_580L

-----------------------------
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